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120/16
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 06.09. 16

Vedtak:

Protokoll frå møtet 06.09. 16 gorkjennes som framlagt.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Protokoll frå møtet 06. 09. 16 gorkjennes som fi-amlagt.

121/16
ENDRING AV EIERANDEL I FRØYA FLYPLASS DA

Vedtak:

Kommunestyrevedtakene 163/08 og 153/04 oppheves.
Frøya kommune nedskriver sin andel i Frøya Flyplass DA frå 25% til 20%.

Enstemmig.

Formannskapets behandling i møte 20.09. 16:

Berit Flåmo ba om vurdering av sin habilitet da hun var rådmann i 2004.
Berit Flåmo ble enstemmig valgt habil.

Martin Nilsen ba om vurdering av sin habilitet da han er styremedlem i Frøya Flyplass DA.
Martin Nilsen ble vurdert innhabil med 3 mot 2 stemmer avgitt av Ai-\dd Hammernes og Aleksander Søreng.

Rådmanns forslag til vedtak:

«Frøya kommune nedskriver sin andel i Frøya Flyplass DA frå 25% til 20%»

Enstemmig.

F øl gende forslag til tillegg i vedtaket blefremmet av AP:

«Kommunestyrevedtakene 163/08 og 153/04 oppheves»

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Frøya kommune nedskriver sin andel J Frøya Flyplass DA frå 25% til 20%



122/16
FRITAK POLITISKE VERV INGRID SKJÆRSTEIN JOHANSEN

Vedtak:

Kommunestyret og fylkestinget kan etter saknad frita, for et kortere tidsrom eller
resten av valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessig vanskelighet eller
belastning kan skjøtte sine plikter i vervet. Kommunelovens § 15. pkt. 2

Ingrid Skjærstein Johansen innvilges ut frå dette permisjon frå sine verv frå
01. 09. 16 og ut valgperioden.

Enstemmig.

Forslag fil vedtak:

Kommunestyret og fylkestinget kan etter søknad frita, for et kortere tidsrom eller resten
av valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessig vanskelighet eller belastning kan
skjøtte sine plikter i vervet. Kommunelovens § 15. pkt. 2

Ingrid Skjærstein Johansen iimvilges ut frå dette permisjon frå sine verv frå 01. 09. 16 og
ut valgperioden.

123/16
ORDFØRERS ORIENTERING

. Anmeldelse er Rommet på brudd på lov om kulturminner. Den er unntatt off fordi den er under
etterforskning.

. Fylkesmannens besøk på fredag den 15. september vedr kommunereformen. Frøya og Hitra blir
bedt om å ta en prat.

. Folkehøyskole prosjektet. Det ble avholdf work-shop den 13. september. Positivt møte med stort
engasjement.
Ref. brev frå Martin Nilsen hvor han sier opp sitt verv i styret i Frøya flyplass DA.

124/16
RÅDMANNS ORIENTEMNG

. Innbrudd i svømmehallen. Forholdet er anmeldt.

. Frøya kommune har en tvist gående med Dustin AS. Gjelder leie av muttifunksjonsskrivere o^
strid om varighet av leiekontrakt vs. varighet av rammeavtale. Saken skal opp i Oslo tingrett.

. Orientering om læringsmiljø på Sistranda skole v/ Sissel Skoran.

Møte lukkes etter Kommunelovens § 31.4.

Martin Nilsen: Kirkekontoret er den en virksomhet i Kommunene?

Burde ikke de være med i budsjettbehandlingen i kommunen da de kjøper
tjenester frå kommunen?



Rådmann:

Arvid Hammernes:

Rådmann:

Martin Nilsen:

Rådmann:

Dette er ikke en egen virksomhet De inviteres inn på lik linje med
virksomhetslederne i budsjettmøtet 18 oktober. Samt at de inviteres til å levere
verbal del i budsjettet

Flyktningene. Hva er bakgrunnen for at de får lærebøker i nynorsk?

Rådmann undersøker saken, og svarer i neste møte

FIyktningene og røyking ved utgangsdøren. Det bør vel ikke foregå?

Rådmann tar tak i dette.

HOVEDUTVALG FOR KULTUR OG NÆRING

125/16
MINNEMARKERING TITRANULYKKEN

Vedtak:

l. Det må avklares hvem som står som eier av spelet før Frøya kommune tar rollen som
hovedansvarlig for Titranspelet.

2. Vi ber rådmannen komme med et estimert budsjett (2017, 2018 og 2019) for spelet som
fremlegges for formannskapet før det settes ned en hovedkomite. I dette bør det også fremgå
mulige økonomisk bidrag frå andre enn Frøya kommune

Vedtat med 4 mot 3 stemmer.

Formannskapets behandling i møte 20.09. 16:

Rådmanns fort sag ti] vedtak.

l. Formannskapet ber rådmann danne en hovedkomite.
2. Hovedkomiteen far mandat til å starte prosjektarbeid for «Mirmemarkering Titranulykka».

Fait med 4 mot 3 stemmer avgitt av Ap.

Følgende forslag til vedtak bJefremmet av AP:

«l. Det må avklares hvem som står som eicr av spelet før Frøya komniLine tar rollen som hovedansvarlig
for Titranspelet,

2. Vi ber rådinannen komme med et estimert budsjett (2017, 2018 og 2019) for spelet som frenilegges for
formannskapet før det settes ned en hovedkomite. I dette bør det også fremgå muligc økonomisk bidrag
frå andre enn Frøya kommune.»

Vedtatt med 4 mot 3 stemmer avgitt av H, Frp og V.

Forslag til vedtak:

l. Formannskapet ber rådmann danne en hovedkomite.
2. Hovedkomiteen får mandat til å starte prosjektarbeid for «Minnemarkering Titranulykka».



126/16
SØKNAD OM MIDLER TIL UTARBETOELSE AV REGULERINGSPLAN FOR FLYPLASS OG
MOTORSPORT

Vedtak:

Freya kommune dekker gebyrkostnadene ved en omregulering for flyplass og motorsport.
Rådmannen finner forslag til inndekning fer saken behandles av kommunestyret.

Enstemmig.

Formannskapets behandling i møte 20.09. 16:

Martin Nilsen ba om vurdering av sin habilitet da han skrev under søknaden til Frøya kommune.
Martin Nilsen ble enstemmig vurdert innhabil.
Følgende omforente forslag til vedtak bSe fremmet:

«Frøya kommune dekker gebyrkostnadene ved en omregulering for flyplass og motorsport. Rådmannen finner
forslag til inndekning før saken behandles av kommunestyret.»

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Frøya kommune frafaller gebyrkostnadene ved en omregulering av området til Frøya Flyplass DA


